
 

 

 
 
 

Em complau adreçar-me per primera vegada als amants dels 
ral·lis per a vehicles clàssics, i ho faig amb la satisfacció de 
veure la bona salut del Rally Costa Brava Històric, que enguany 
arriba a la 21a edició amb novetats per fer-lo encara més 
atractiu per a pilots i aficionats.  
 
Preservar aquest tipus d’esdeveniments internacionals és molt 
important per l’esport català. Primer de tot, perquè serveix per 
promoure les modalitats esportives més arrelades al territori, 
com ara els esports de motor, i fer-les créixer. Però també 
perquè, amb la presència dels millors especialistes, ajuden a 
situar Catalunya al món com a destinació esportiva de 
referència. 
 
Una de les prioritats del nou Departament d’Esports és 
potenciar el vessant econòmic i turístic de l’esport, la qual cosa 
permet projectar el país a primera línia mundial. Gràcies a cites 
com el Rally Costa Brava Històric, i amb el suport del Govern, 

generem ocupació, dinamitzem l’economia i desestacionalitzem l’oferta turística. En aquest 
sentit, la incorporació enguany de Castelló d’Empúries com a seu de la prova, juntament amb 
Palamós, de ben segur que afavoreix un major impacte al territori gironí.   
 
En aquesta nova etapa que encetem al capdavant de l’esport català, volem acompanyar tot el 
potencial de l’esport i l’activitat física, fent un pas més en les polítiques esportives per donar al 
teixit esportiu més i millors eines, i recursos; aprofitar la transversalitat del sector per arribar a 
tothom, i continuar fent passos cap al reconeixement i l’accés de les dones en el món esportiu, 
erradicant qualsevol discriminació.  
 
En aquest punt, vull felicitar el Club RallyClassics per la consolidació del programa #MotorDona, 
que ha provocat un increment en la participació i visibilització de les dones en els esports de 
motor, a banda de generar nous referents femenins. 
 
Situar l’esport català a primera línia és una feina que hem de fer tots junts. El sector públic i el 
privat. Administracions, entitats, esportistes, etc. I estic convençut que podrem comptar amb el 
compromís i l’expertesa de clubs com RallyClassics per ajudar-nos a assolir aquesta fita i reforçar 
l’esport com a eina de salut, progrés i cohesió social. 
 
Acabo amb el desig que pilots, organitzadors, voluntariat i els aficionats més nostàlgics 
gaudeixin al màxim d’aquesta competició emblemàtica i referent a Europa. Per davant, tenim 
tres dies amb espectacle assegurat a les mítiques carreteres de la demarcació gironina gràcies al 
centenar llarg de vehicles històrics participants.  
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